

# Protokoll - Styrelsemöte IFK Arvidsjaur Hockey

## 2024-06-30

**Närvarande:** Daniel Nyström, Erik Sandgren, Jonathan Edström, Sara Bakke, Jonas Andersson, Mattias Norberg, Emma Högdal, Nicklas Granström, Ida Nyman, Johnny Tuoma, Sara Granström, Malin Nyström, Mattias Stedt, Seved Wiklund.

### Mötet öppnas

### Val av justerare:

### Godkännande av dagordning

Godkänns och läggs till handlingarna.

### Föregående protokoll

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna.

### Ordförandes rapport

### Ekonomiska rapporter

### Uppdrag från årsmöte

### Våra lag och ledare

- Utvecklingslag, tränare?

Ingen officiell förfrågan till tidigare spelare är ännu utskickad, men det finns några som uttryckt ett intresse att börja om. Mattias kan tänka sig att vara tränare om det blir av. Om ett utvecklingslag skulle vara aktuellt skulle det bli 2 träningar i veckan och någon form av kontrakt som säkerställer att man fullföljer sina åtaganden. Finns alternativet att man kör ett "träningsslag" för dem som skulle kunna spela i utv.laget?

Intresseförfrågan skickas ut till tidigare och aktiva spelare födda mellan -06 och -09.

### Fastighet:

Nyttjandeavtalet till ishallen, vi har inte fått något nytt avtal, men ska betrakta det som att det gamla är det som gäller tills vidare.

### Kommunsamarbete:

Tidsättningen för innebandyn börjar vara klar, därefter kommer det underlätta med istiderna.

### Försäljning/ Lotterier:

### Sponsorer:

Malin har fått återkoppling från Tim och några har redan skrivit på sponsoravtal vi behöver fortfarande sponsransvarig.

### Ansvarsfördelning förening:

- Ansvarsområden  
Kioskansvarig – förslag, *Rita (Sara Bakkes mamma), Monica Sjödin*  
Sponsransvarig – förslag  
Utbildningsansvarig – förslag  
Domaransvarig – förslag *Peter Lundgren*  
Lagledare A-laget – förslag *Elin Lundström, Amanda Olofsson Ståhl*
- Sportgruppen som diskuterades under föregående möte tas upp, denna sportgrupp borde bestå av tränare från varje lag. Deras uppgift borde vara att försöka resonera kring en röd tråd och vilka funktioner gruppen ska fylla. Seved tar på sig att vara med i denna grupp. Kanske att man försöker bjuda in någon fler som kan vara med i diskussionen. Sammankallande för mötet är Seved.

### Övriga Frågor:

- Hockeyns dag på Medan?  
Förslaget att vi har en gemensam träff på medan med vårdnadshavare och spelare där information delges som vi diskuterade på föregående möte är något som vi beslutar att genomföra. Vilket datum detta blir är ännu inte fastställt.
- Vi har fått ett jobb från terranor att sortera plogkäppar. Detta kommer genomföras tisdag v. 30.
- Föreningen kommer att ha en plats under Let's go där vi har aktiviteter och försöker värva stödmedlemmar och spelare. I dagsläget har vi vuxna som kan stå alla pass. Vi erbjuder speedshooting, skottramp, bordhockey. Samt erbjuda stödmedlemskap och information om TKH.

Dag	Pass 1: 10.00-12.00	Pass 2: 12.00-14.00	Pass 3: 14.00-16.00
Fredag	Tanja Jakobsson	Emma Högdal Jonas Andersson	Malin Nyström
Lördag	Johnny Tuoma Emma Lundgren	Sara Granström	Malin Nyström

- Team Lappland  
All information kring detta går till Emma Högdal.
- Målvaktsutrustningar provas ut och kompletteras, Jonathan samordnar med lagledarna om utprovning av dessa.

### Nästa styrelsemöte:

Sker efter kommunikation inom styrelsegruppen efter semestern.